
VÄNTTISTEN SUKUSEURA R.Y.  

VUOSIKOKOUS      PÖYTÄKIRJA 

 

Aika: 3.8.2024, klo 13.00 

Paikka: Ravintola Kaks Ruusua, Ahlströminkatu 25,  78250   VARKAUS 

 

1.KOKOUKSEN AVAUS  

Sukuseuran esimies Heimo Pöllänen avasi kokouksen klo 13.00. 

 

2.KOKOUKSEN PUHEENJOHTAJAN VALINTA 

Kokouksen puheenjohtajaksi valittiin Jussi Vänttinen Tampereelta. 

 

3.KOKOUKSEN SIHTEERIN JA KAHDEN PÖYTÄKIRJAN TARKASTAJAN  JA ÄÄNTENLASKIJOIDEN VALINTA 

Sihteeriksi valittiin Marketta Pöllänen Varkaudesta ja pöytäkirjan tarkastajiksi Aune Vänttinen Leppävirralta 

ja Riitta Loikkanen Varkaudesta. Molemmat toimivat tarvittaessa myös ääntenlaskijoina. 

 

4.KOKOUKSEN LAILLISUUS JA PÄÄTÖSVALTAISUUS 

Vuosikokouksesta on ilmoitettu kesäkuun alun W-viestissä ja näin ollen kokous todettiin laillisesti 

koollekutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. 

5.KOKOUKSEN ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN 

Sihteerin laatima esityslista hyväksyttiin. 

  

6. ESITETÄÄN TOIMINTAKERTOMUS TOIMINTAKAUDELTA  1.6.2023 – 31.5.2024  

Marketta Pöllänen esitti toimintakertomuksen ja se hyväksyttiin muutoksitta. 

 

7. ESITETÄÄN TILIT, TILINPÄÄTÖS JA TOIMINNANTARKASTAJIEN LAUSUNTO 

Sukuseuran rahastonhoitaja esitti tilin ja tilinpäätöksen. Sukuseuran tilillä oli 31.5.2024  8379,39 euroa. 

Sakari luki toiminnantarkastajien lausunnon.  

 

8. VAHVISTETAAN TILINPÄÄTÖS JA PÄÄTETÄÄN VASTUUVAPAUDEN MYÖNTÄMISESTÄ HALLITUKSELLE JA 

MUILLE TILIVELVOLLISILLE 

Vuosikokousväki hyväksyi tilinpäätöksen ja myönsi vastuuvapauden hallitukselle. 

 

9. PÄÄTETÄÄN JÄSENMAKSUN SUURUUS 

Vuosikokous säilytti jäsenmaksun ennallaan. Jäsenmaksun suuruus on edelleen 20 euroa. 

 



 

10. VALITAAN TOIMINNANTARKASTAJA JA VARAHENKILÖ 

Aiempien vuosien toiminnantarkastajat Sirkka Juutilainen ja Erja Juutilainen Varkaudesta halusivat luopua 

tehtävästään. Heidän tilalleen vuosikokous valitsi Sakari Vänttisen Keravalta ja hänen varahenkilöksi Kari 

Vänttisen Varkaudesta. 

11. VALITAAN SUKUSEURALLE ESIMIES 

Sukuseuran esimies Heimo Pöllänen oli jo aiempina vuosina kertonut haluavansa jättää esimiehen tehtävät, 

joita hän on ansiokkaasti hoitanut. Marketta pyysi puheenvuoron ja kertoi toivovansa, että Heimo jatkaisi 

vielä yhden vuoden. Tarkemmin syistä Marketta sanoi kertovansa esityslistan kohdassa.15. Kokousväki  

hyväksyi mielihyvin Heimon esimiespestin jatkumisen. 

 

12. VALITAAN HALLITUKSEN EROVUOROISET JÄSENET JA VARAJÄSENET EROVUOROISTEN TILALLE 

Hallituksen varsinainen jäsen Aune Vänttinen sanoi haluavansa luopua hallitustehtävästä. Hänen tilalleen 

vuosikokousväki valitsi Jorma Vänttisen Savonlinnasta. Muut  hallituksen jäsenet saivat ”jatkoon” 

ilmoituksen. 

 

13. ESITELLÄÄN TOIMINTASUUNNITELMA  TOIMINTAKAUDELLE 1.6.2024 – 31.5.2025 

Heimo Pöllänen esitti laatimansa yksityiskohtaisen toimintasuunnitelman ja se hyväksyttiin. 

 

14. ESITELLÄÄN TALOUSARVIO TOIMINTAKAUDELLE 1.6.2024 – 31.5.2025  

Sakari Vänttinen esitteli talousarvion ja vuosikokous hyväksyi sen muutoksitta.  

 

15. MUUT ASIAT 

*  VUODEN 2025 SUKUJUHLA:  Monien vuosien ajan on niin hallituksessa kuin myös sukujuhlan aikana 

keskusteltu nuoremman väen, niin aikuisten kuin lastenkin, saamista suuremmalla joukolla sukuseuran 

toimintaan ja sukutapaamispäiviin. Jukka Alhovuori Jyväskylästä esitti allekirjoittaneelle, että järjestettäisiin 

pirtsakkaa menoa ja meininkiä sisältävä suvun kesäpäivä Pöllästen Lypsykalliolla, Varkauden 

Härmäniemessä.  Tätä suunnittelua ja toteutusta varten esimiehen jatkopesti olisi välttämätön. 

Vuosikokous siunasi ehdotuksen varauksetta ja antoi jatkojalostuksen hallituksen tehtäväksi.  

* Toisena asiana kohtaan 15 esitettiin toive, että uuden jäsenen ilmoittautuessa sukuseuraan, hänelle 

vastattaisiin esim. tervetuloa viestillä. Tämä käytänne päätettiin ottaa tavaksi. 

* Tiedotusvastaava Heli Mäki kertoi, että sukuseuran vuonna 2013 julkaisemassa Wänttisten Vuosisadat 

kirjassa on runsaasti virheellisiä päivämääriä sukutaulu-osiossa. Ohjelma, millä sukutaulut ovat tehdyt, ei 

enää toimi nykyisillä laitteilla. Taulujen aiemmin kirjatut tiedot ovat Helillä tallessa, mutta mitään 

muutoksia niihin ei pysty suoraan tekemään. Heli joutuu yksityiskohtaisesti kunkin nimen kirjoittamaan 

uudelleen ja tekemään tiedossa olevat muutokset niihin. N.1600 nimeä Heli on siirtänyt tällä hetkellä 

käytössä olevaan ohjelmaan. Kirjaaminen on aikaa vievää, ja Heli tekee kyseistä urakkaa kaiken muun 

tekemisensä ohella. 

 



 

 

16. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN 

Vuosikokouksen puheenjohtaja Jussi Vänttinen kiitti kokousväkeä miellyttävästä kokouksesta ja päätti 

kokouksen klo 14.00. 

 

Lypsykalliolla   Varkaudessa  11.8.2024 

 

 

 

Jussi Vänttinen   Marketta Pöllänen 

vuosikokouksen puheenjohtaja  vuosikokouksen sihteeri 

 

 

 

Aune Vänttinen   Riitta Loikkanen 

pöytäkirjan tarkastaja   pöytäkirjan tarkastaja 

 


